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Geachte leden van de Commissie, 
 
Met deze mededeling ga ik graag in op de vraag die door de fractie GroenLinks tijdens afgelopen 
commissiebehandeling is gesteld. De vraag hierbij is of er aan de hand van tabel 14 op blz. 30 van het 
Beleidsplan openbare verlichting 2020-2025 lichtmastreclame in natuurgebieden geplaatst gaat 
worden. 
 
De gemeente Huizen is omgeven door mooie natuurgebieden die onder beheer vallen van het Goois 
Natuurreservaat. Er zijn niet veel wegen die dit natuurgebied direct doorkruisen. De Naarderstraat, 
Nieuwe Bussummerweg en Crailoseweg zijn bijvoorbeeld wegen die indirect het natuurgebied 
doorkruisen. Indirect omdat de bestaande woningen grotendeels een buffer vormen tussen het 
natuurgebied en de verlichtte rijbaan. Mede gezien deze buffer en de verkeersveiligheid worden deze 
gebiedsontsluitingswegen verlicht volgens de algemeen geldende normen. 
 
Er zijn ook wegen die grenzen aan een natuurgebied zoals de bocht van de Bestevaer en de Dr. 
Kuyperlaan. Langs deze wegen wordt rekening gehouden met het natuurgebied door middel van een 
lagere lichtintensiteit. 
  
Wegen zoals de Langerhuizerweg en Ijzeren veldweg zijn wegen die direct door een natuurgebied 
lopen en zijn dan ook niet voorzien van openbare verlichting, dit is dan ook conform het reeds 
fungerende beleid en het voorliggende beleidsplan. Hier zal geen lichtmastreclame geplaatst worden. 
 
Op blz. 25 van het voorliggende beleidsstuk staat beschreven dat wij ons conformeren aan de Wet 
natuurbescherming en de flora- en faunawet. Dit geld voor verlichting in zijn algemeenheid en voor 
reclameverlichting. De intensiteiten in tabel 14 op blz. 30 betreft een algemene richtlijn die wij van 
toepassing willen verklaren om verblinding van de weggebruiker te voorkomen.  
 
Bij deze kan ik u dan ook toezeggen dat er geen reclame- of openbare verlichting langs de wegen 
komt die direct door een natuurgebied lopen. Dit om te voorkomen dat de flora en fauna hier hinder 
van zou kunnen ondervinden. 
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